

When the Commission is transferred to Paris, the financial responsibility will pass to the French Government on the same terms.

12. The Commission shall cease to exist upon the assumption of office of the Director-General of the Organisation, at which time its property and records shall be transferred to the Organisation.

13. The Government of the United Kingdom shall be the temporary depositary and shall have custody of the original document embodying these interim arrangements in the English and French languages. The Government of the United Kingdom shall transfer the original to the Director-General on his assumption of office.

14. This Instrument shall be effective as from this date, and shall remain open for signature on behalf of the States entitled to be the original Members of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organisation, until the Commission is dissolved in accordance with paragraph 12.

In faith whereof, the undersigned representatives having been duly authorised for that purpose, have signed this Instrument in the English and French languages, both texts being equally authentic.

Done in London the Sixteenth day of November, 1945, in a single copy, in the English and French languages, of which certified copies will be communicated by the Government of the United Kingdom to the Governments of all the States Members of the United Nations.

Lorsque la Commission sera transférée à Paris, ces charges financières seront supportées par le Gouvernement français aux mêmes conditions.

12. — La Commission cessera d'exister au moment où le Directeur Général de l'Organisation entrera en fonctions; à ce moment, les biens et archives de la Commission seront transférés à l'Organisation.

13. — Le Gouvernement du Royaume-Uni aura provisoirement la garde du document original contenant ces dispositions transitoires en langues anglaise et française. Le Gouvernement du Royaume-Uni remettra le document original au Directeur Général lorsque celui-ci entrera en fonctions.

14. — Le présent Arrangement prendra effet à la date de ce jour et restera ouvert à la signature des représentants des Etats qualifiés pour être Membres originaires de l'Organisation des Nations Unies pour l'Education, la Science et la Culture, jusqu'à ce que la Commission soit dissoute en application du paragraphe 12.

En foi de quoi, les représentants soussignés, dûment autorisés à cette fin, ont signé le présent Arrangement dans les langues anglaise et française, les deux textes faisant également foi.

Fait à Londres le 16 Novembre 1945, en un seul exemplaire dans les langues anglaise et française. Des copies dûment certifiées conformes seront remises par le Gouvernement du Royaume-Uni aux gouvernements de tous les Etats membres des Nations Unies.